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Negligence

Negligence-الغَفْلَة

1. The wakefulness of eyes is of no benefit with the negligence of hearts.

.ـ إنْتباه العيونِ لاينْفَع مع غَفْلَة القُلُوب1ِ

2. Negligence reaps delusion and brings one closer to destruction.

.ـ اَلْغَفْلَةُ تَسب الاغْترار، وتُدْن من البوار2ِ

3. Be cautious of negligence, for indeed it is from the corruption of [one’s sensory] perception.

3ِسفَسادِ الح نوا الغَفْلَةَ،فَإنَّها مذَرحـ ا.

4. Beware of negligence and being deluded by respite, for indeed negligence corrupts deeds, and death
cut off hopes.

4الآمال تَقْطَع الآجالو ،مالدُ الأعفَإنَّ الغَفْلَةَ تُفْس ،لَةهبِالم رارغْتاكَ والغَفْلَةَ، والاـ إي.

5. Negligence is misguidance and heedlessness is ignorance.

.ـ اَلْغَفْلَةُ ضلالَةٌ، اَلغرةُ جهالَة5ٌ

6. Negligence is joy.1
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6بـ اَلْغَفْلَةُ طَر.

7. Negligence is the most harmful enemy.

7داءالأع رـ اَلْغَفْلَةُ أض.

8. Negligence is the trait of the foolish.

8كةُ النَّوـ اَلْغَفْلَةُ شيم.

9. Negligence is the opposite of judiciousness.

9مـزدُّ الحـ اَلْغَفْلَةُ ض.

10. Negligence is the misguidance of souls and the symbol of misfortunes.

.ـ اَلْغَفْلَةُ ضلال النُّفُوسِ وعنْوانُ النُّحوس10ِ

11. Continuous negligence blinds insight.

.ـ دوام الغَفْلَة يعم البصيرة11َ

12. The intoxication of negligence and delusion is harder to recover from than the intoxication of wines
[and alcoholic drinks].

.ـ سر الغَفْلَة والغُرورِ أبعدُ إفاقَةً من سرِ الخُمور12ِ

13. Counter negligence with attentiveness.

13قْظَةوا الغَفْلَةَ بِاليـ ضاد.

14. I am surprised by the negligence of the intelligent ones with regards to seeking provisions and
preparing for the Hereafter.



.ـ عجِبت لغَفْلَة ذَوِى الألْبابِ عن حسن الارتيادِ والاستعدادِ للْمعاد14ِ

15. Taking repose in negligence is delusion.

15رارغْتا الغَفْلَة َونِ إلالس ـ ف.

16. Pitiable indeed is the negligent person whose entire life will be used as proof against him and whose
days will lead him to wretchedness.

.ـ فيا لَها حسرةً عل ذي غَفْلَة إنْ ين (أنْ يونَ) عمره علَيه حجةً، وإنْ تُودِبه (و أنْ تُودِيه) أيّامه إل شَقْوة16

17. Listener, awaken from your negligence, reduce your hastiness, brace yourself, be on your guard and
remember your grave, for indeed you must pass through it.

.ـ فَأفق أيها السامع من غَفْلَتكَ، واخْتَصر من عجلَتكَ، وأشْدُد أزْركَ، وخُذْ حذْركَ، واذْكر قَبركَ، فَإنَّ علَيه ممرك17َ

18. Negligence is enough of a misguidance.

18لالاض بِالغَفْلَة فـ ك.

19. It is enough of negligence for a person to waste his efforts in that which does not concern [or benefit]
him.

19نيهعفيما لاي تـَهمه رِفصغَفْلَةً أنْ ي ءربِالم فـ ك.

20. It is enough of negligence for a person to squander his life in that which will not save him [in the
Hereafter].

20نْجيهفيما لاي هرمع ِعيضغَفْلَةً أنْ ي لجبِالر فـ ك.

21. One who is negligent becomes ignorant.

21هِلج غَفَل نـ م.

1. This is because the negligent one is not concerned about anything that goes on around him.
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